



Czaplinek 24.VI.2019 r.

Protokół z komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy
Czaplinek w dniu 24.06.2019 r.

W dniu 24.VI.2019 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek.

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu (Załącznik nr 1)

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojc poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji:

- 1. Omówienie wniosku dyrektora CZOK w sprawie dokonania przesunięć środków finansowych w budżecie gminy Czaplinek.**
- 2. Omówienie materiałów na sesje.**
- 3. Omówienie projektu przebudowy al. Pięciu Pomostów.**
- 4. Sprawy różne.**

Ad 1) Na początku spotkania głos zabrała pani Aleksandra Łuczyńska-Dyrektor CZOK, która zwróciła się z prośbą do radnych o przesunięcie środków finansowych, które zostały ujęte w budżecie na zakup klimatyzacji do CZOK na zakup nagłośnienia.

Radny Grzegorz Gabryś poinformował, że w ostatnim czasie podczas imprezy – „Wygraj sukces” nagłośnienie bardzo źle funkcjonowało.

Radny Waław Mierzejewski poinformował, że klimatyzacja jest bardzo potrzebna w CZOK – u.

Dyrektor CZOK-u poinformowała, że jej bardziej zależy na profesjonalnym nagłośnieniu, a w następnym roku budżetowym będzie wnioskować o klimatyzację.

Radny Waław Mierzejewski zapytał się czy w temacie przesunięcia środków finansowych musi wypowiadać się Rada Miejska. Obecna na komisji pani Skarbnik odpowiedziała, że nie, ponieważ takiego przesunięcia może dokonać Burmistrz.

Ad 2) Zaopiniowanie materiałów na sesję:

- **Druk nr 80/19** – Omówiła pani Barbara Dąbrowska Łątkowska.

Radny Maciej Bernat poinformował, że warto sprecyzować, na jakich zasadach przyznawane jest stypendium sportowe, bo obecnie sytuacja jest patologiczna. Pani Barbara poinformowała, że projekt uchwały, który omówiła dotyczy tylko stypendium socjalnego a nie sportowego.

Radny Wacław Mierzejewski zauważył, że uczeń ubiegający się o stypendium musi bardzo wiele rzeczy udokumentować.

- **Druk nr 81/19** – Omówiła pani Barbara Dąbrowska Łątkowska.

Radny Wacław Mierzejewski poinformował, iż bardzo mu się nie podoba zmniejszenie pensum dyrektorom szkół. Dyrektor pracując jako nauczyciel ma zupełnie inny obraz na pracę swoich podwładnych i radny uważa, iż to zmniejszenie pensum to sprawa bardzo dyskusyjna.

- **Druk nr 82/19** – Projekt uchwały omówił pan Zbigniew Witasek- bez uwag.

- **Druk nr 83/19** – Projekt uchwały omówiła pani Kamila Rodak Szydłowska.

Radny Maciej Bernat zapytał się czy ktoś jeszcze jest zainteresowany dzierżawą tego terenu, pani Kamila poinformowała, że w tej sprawie nie wpłynęły wnioski od innych mieszkańców, którzy byliby zainteresowani dzierżawą tego terenu.

Następne projekty uchwał omówiła pani Kamila Rodak Szydłowska:

- **Druk nr 84/19** – **Radny Sebastian Matuło** poinformował, że warto tak z dzierżawcami podpisywać umowy, aby na wydzierżawionych terenach Gminnych nie było możliwości zabudowy, bo później trudno taką sprawę wyprostować.
- **Druk nr 85/19** – bez uwag,
- **Druk nr 86/19** – bez uwag,
- **Druk nr 87/19** – bez uwag,

Podczas omawiania trzech kolejnych projektów uchwał druk nr **88/19, 89/19, 90/19**: tj. uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi, udzielenia votum zaufania oraz zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r. **Radny Wacław Mierzejewski** poinformował, że należy je przedyskutować podczas sesji i warto, żeby poszczególne kluby wypowiedziały się w tej sprawie.

• **Druk nr 91/19-** Projekt uchwały omówiła pani Skarbnik Izabela Koremba **Radny Tomasz Marciniak** zapytał się, dlaczego rezygnujemy z udziału w wsparciu przydomowych oczyszczalni ścieków. Pan Dariusz Sapiński odpowiedział, że jest małe zainteresowanie tym tematem. Burmistrz poinformował, że te przydomowe oczyszczalnie ścieków to takie małe bomby ekologiczne z powodu niewłaściwego ich użytkowania.

Ad 3) Następnie pan Marek Młynarczyk wspólnie z projektantem przedstawili radnym projekt przebudowy alei Pięciu Pomostów wraz z montażem finansowym. Pan Marek poprosił radnych o wyrażenie opinii w kwestii:

- wydłużenia terminu tego zadania,
- podpisania nowej umowy,
- ujęcia tego zadania w budżecie w roku 2019.

Po dyskusji radni 5 głosami **za**, przy jednym **przeciw** i jednym głose **wstrzymującym się** przychyłili się do wniosku pana Marka Młynarczyka w sprawie al. Pięciu Pomostów.

Ad 4) Sprawy Różne

Radna Anna Kucharczyk poinformowała o kłopotach z wodą w miejscowości Kosin. Burmistrz powiedział, że w dniu jutrzejszym spotyka się z właścicielem wodociągu i ujęcia wody w tej miejscowości i zamierza wypracować rozwiązanie tego problemu.

Radny Michał Olejniczak poinformował o fatalnym stanie pomostu w miejscowości Siemczyno.

Radny Szymon Pastuszek zwrócił uwagę, iż, należy podjąć działania żeby usankcjonować ruch na ulicy Parkowej i zastanowić się nad miejscami parkingowymi dla tych mieszkańców, którzy korzystają z Przychodni Zdrowia znajdującej się na ul. Parkowej.

Radna Anna Minkiewicz zwróciła się do Burmistrza z prośbą o podjęcie działań mających na celu zlikwidowanie nielegalnie postawionych ogrodzeń nad jeziorami w szczególności dotyczy to jeziora Żerdno, gdzie właściciele przyległych działek pogrodzili płotami cały pas nad jeziorem Srebrnym.

- Podczas komisji radni pozytywnie zaopiniowali wniosek o przejęcie części nieruchomości przez Gminę Czaplinek oznaczonej nr działki 324 położonej w obrębie ewidencyjnym 003 Czaplinek.
- Podczas komisji był również rozpatrywany wniosek państwa Ingi i Piotra R. w sprawie sprzedaży części nieruchomości oznaczonej nr 400/3-obręb ewidencyjny 002 Czaplinek. Radni po dyskusji podjęli decyzję, że wyżej wymieniona nieruchomość powinna zostać wystawiona do sprzedaży w drodze przetargu ograniczonego dla właścicieli sąsiadujących działek.
- Podczas komisji odczytany został również wniosek państwa Teresy i Władysława K. dotyczący podjęcia działań zmierzających do ustanowienia nieodpłatnej służebności przechodu i przejazdu na działce nr 52/10 położonej w obrębie ewidencyjnym Sulibórz na rzecz właścicieli nieruchomości oznaczonej nr działki 52/9. Radni po dyskusji ustalili, że warto byłoby zobaczyć jak wygląda sytuacja w terenie i po zapoznaniu się z sytuacją w terenie ustalić zasady ustanowienia odpłatnej służebności przechodu i przejazdu.

Protokół sporządził
Sebastian Matułowicz

Przewodniczący Komisji

Sebastian Matułowicz